
Finansudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 22. januar 2015

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

Aktstk. 78
Aktstykke om overdragelse af Sjælsmark Kaserne
Af justitsministeren (Mette Frederiksen)

§ 11 Spørgsmål 5
Hvad ville et tilsvarende barmarks projekt have kostet?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Mike Legarth (KF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Mike.Legarth@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Camilla Hersom
formand
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